
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 13 januari 2022 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: J. De Wael, voorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; R. Heirwegh; C. Vermeulen; D. 
Tielens; L. Van Dooren; G. Weyns; R. Hiel; E. Smet; K. Schelfhout; A. Denert; E. Debaets en W. 
Beeldens 
 
Verontschuldigd:  A. Garcia, ondervoorzitter 
 
 

1. Bestek aankoop verreiker 
 
In 2015 werd een verreiker aangekocht voor het recyclagepark in Melsele. Dit toestel voldoet niet 
meer aan de huidige eisen, het is te licht voor het laden van groenafval en aanduwen van de 
verschillende fracties. Daardoor zijn er een aantal defecten aan het toestel waarvan herstelling veel 
te duur uitvalt. De nieuwe toestellen van de parken van Rupelmonde en Verrebroek voldoen wel aan 
die eisen. Voor de vervanging van het huidige toestel werd een lastenboek opgemaakt (meegestuurd 
in bijlage). De voorwaarden zijn dezelfde als voor de aankoop van de 2 machines van 2019. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het bestek goed. 
 

2. Heraanbesteding verwerking groenafval recyclageparken 
 
De opdracht voor de verwerking van het groenafval afkomstig van de recyclageparken van MIWA en 
Ibogem werd gegund aan de firma Viabuild in Willebroek. Op 27/12/2021 heeft Viabuild officieel 
laten weten dat ze de opdracht niet kunnen uitvoeren omdat het terrein vanaf 01/01/2022 niet meer 
aan hen toebehoort. De huurovereenkomst werd niet verlengd. Ibogem en MIWA hebben hier kennis 
van genomen en officieel laten weten dat de overeenkomst pas kan gestopt worden op 27/03/2022. 
Viabuild moet voor de eerste maanden dus een oplossing zoeken aan de voorwaarden van de 
oorspronkelijke opdracht. Of dit zal lukken is maar zeer de vraag. 
Ondertussen kan Ibogem de opdracht opnieuw lanceren om zo snel mogelijk een nieuwe verwerker 
te vinden. Hiervoor kan terug hetzelfde bestek gebruikt worden. 
 
Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met deze werkwijze zodat het bestek direct kan 
gepubliceerd worden. 
 

3. Verslag van nazicht verwerking vlak glas recyclageparken 
 
De overeenkomst voor de verwerking van het vlak glas van de recyclageparken van MIWA en Ibogem 
liep af op 31/12/2021. Er werd een bestek gepubliceerd. Voor deze opdracht hebben zich 3 
kandidaten gemeld. Bij het verslag van nazicht (meegestuurd in bijlage) zien we een verschil in de 3 
prijzen. Slechts 1 firma geeft een vergoeding, de andere niets en de laatste vraagt een vergoeding. 
De ophaling gebeurt door de verwerker zelf. De voorwaarden zijn voor alle inschrijvers dezelfde. 
Renewi heeft de beste aanbieding. 
 
Beslissing: de opdracht wordt gegund aan Renewi NV. 
 



 

 

 

4. Verslag van nazicht verwerking asbest 
 

Voor de afvoer van het gebonden asbesthoudend materiaal van MIWA en Ibogem wordt regelmatig 
een prijsvraag gedaan. MIWA doet dit als opdrachtencentrale voor Ibogem en MIWA. Voor de beide 
percelen waren 2 inschrijvers volgens het verslag van nazicht (meegestuurd in bijlage). De beide 
inschrijvers geven echter allebei dezelfde prijs voor de beide percelen. MIWA voert nu af naar OVMB, 
Ibogem naar Indaver. De beide intercommunales zijn tevreden over de huidige samenwerking. Om 
die reden wordt voorgesteld perceel 1 te gunnen aan OVMB en perceel 2 te gunnen aan Indaver aan 
dezelfde prijsvoorwaarden. 

Beslissing: de raad van bestuur gunt de opdracht voor Ibogem aan Indaver. 

5. Responsabiliseringsbijdrage 
 

Voor de opvang van het tekort aan fondsen voor de betaling van de pensioenlasten van de statutaire 
medewerkers werd in 2013 beslist om een responsabiliseringsbijdrage te vragen aan de openbare 
besturen. Ibogem heeft in 2015 al een voorziening aangelegd, op dat moment als eerste in 
Vlaanderen. Het totaal bedrag berekend op een kader met 0 statutairen, berekend tot 2050, bedroeg 
€ 7.252.259,56. Een lokaal bestuur dat tijdens een kalenderjaar geen vastbenoemden meer in dienst 
heeft, wordt volledig geresponsabiliseerd. Indien het bestuur reeds een bepaald percentage aan 2de 
pensioenpijler heeft is er wel een (beperkte) korting mogelijk. Ibogem geniet hier reeds van. De 
loonmassa van de vastbenoemden is gelijk aan nul, maar het Gesolidariseerde Pensioenfonds van de 
provinciale en plaatselijke besturen draagt nog wel pensioenlasten voor zijn gewezen vastbenoemde 
personeelsleden. Het bestuur draagt de eigen pensioenlasten voor 100 %. In 2015 werd een 
simulatie van die lasten gemaakt. Gezien er nu een statutaire medewerker op pensioen gaat, werd 
een nieuwe simulatie opgevraagd bij Ethias (aangepast aan de nieuwe parameters zoals 
levensverwachting, index,…).  

Bij de nieuwe simulatie door Ethias, wel met behoud van statutairen en op huidige aantal statutairen 
op C en D-niveau voor 1,5 VTE berekend, zou de bijdrage € 5.716.042,51 zijn. Dat geeft een verschil 
van € 1.536.217,05 ten opzichte van de situatie zonder statutairen. Het is dus beter om minstens 1 
statutair in dienst te hebben, liefst met een hoge loonlast zodat de bijdrage daardoor zo weinig 
mogelijk is (hoe meer loonmassa hoe minder responsabiliseringsbijdrage).  
 

6. Pensioen medewerkers en vervanging 
 
Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met de voorgestelde werkwijze. 

7. Varia 

 

 
 
Namens de Raad van Bestuur, 
 
 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Jens De Wael 


